
oDPoVĚĎ

Co se Vaší petice týká, mám vážné obaw o její zákonnosti
z důvodů rozněcování nenávisti a nesnášenlivosti dle zákona
č.85/1990 sb. O Právu petičním § 1 odst. 4 a podpisových podvodů
dle § 4 odst. 1 výše uvedeného zákona.

K Vaší uýzvě Vám musím odpovědět negativně. NEODSTOUPÍM,
z funkcí, do ktených jsem byl řádně zvolen dle zákona. Necítím se
vinen z Vašich ničím neprokázaných obvinění.

Dalším důvodem je důvěra občanů, obsažena v Petici se 188
podpisy, kterou jsem obdržel na svoji podporu. Obsahuje přání
občanů, abych setrval ve suých funkcích a nadále pracovalve
prospěch obce a občanů a nevšímal si pamfletů, které v poslední
době rozšiřují závistiví a nezodpovědní občané.

Je mi smutno z toho, že inteligentní, studovaní lidé, za které se
určitě považujete, nebo právě protodokáží vyplodit fantastické
množství nepravd, dohadů, domněnek a ničím nepodložených
obvinění vůči mé osobě typu ,,jedna paní povídala|f".

K Vašemu e]aborátu ,, Lži, nekonání, pochybení,

nekompetentnost"

Ods{Oleúplný text - pouze to, co se Vám hodilo a mylné a
nepraJdivé obvinění.

zi--
oott.lÓpět nepravda . Přivaděč z Baní propaguji od roku 2002.

Úaajne odvezení k p.Digrínovije opět nepravda. V té době bylo již půl

roku v platnosti Usnesenízastupitelstva obce o vstupu do VOKU. Ani



já ani p.Jindřich jsme nikdy přivaděč neodmítali. NAOPAK. V zápise
z 5,2.2014 nic takového není.

Ods(3Pokud o chlóru informovala občany Čistá Trnová, pak je to jen

v pořádku. Obecní úřad může vyvěšovat pouze úřední dokumenty,
které mají platnost a nikoliv dohady.

Pasy+ Do 29.9.2012 jsem takzvané rnýlučné vlastnictví vodovodních
tděí 

once v žádné inventarizaci majetku obce nepřevzal. V roce 2008
jsem nebylst'árostou.

, Ods75,Stejně jako odst.4, obec žádný majetek nevlastnila, ani mi

nebyl svěřen.

&čenrvody jsem neurčoval já ani zastupitelstvo. zastupitelstvo
na 115,-Kč,ale bohužel na Váš zákrokkonalo a dohodlo cenu

k realizaci nedošlo..

bast.7Řizení o určení vlastnictví bylo zahájeno a zdrželo se Vaším
požadavkem na změnu právníka.

t Odst.l Moravčík sám nerozhoduje, od toho je zastupitelstvo.
', ,/

Odst.9 To samé jako v bodě 8. Zde musím podotknout, že zastupitele

Čisté Trnové neznám. Znám pouze zastupitele Obce Trnová!
7

.ró rožaana smlouva nebyla předložena, nebylo co projednávat!

eoÁN' ohledně odměn jsem se zmýlil, bylo napraveno v dalším

\ea#ni. Vám jsem se omluvil, občanů se to netýkalo.

@"*,, umístěný na web obce byl omyl, který se vysvěttil

omluvou p. Šetlíka. Administrátorský přístup byl zaviněn p.

Kopeckým, kterrému p.Šetlík předalveškeré přístupy a podle pravidel

je měl p.Kopeckij změnit.



Ods.13 Bylo zahájeno dle usnesenízast.32/2. Nejednalo se o žádnou
svévolnost.

Odst.14 K údajnému znehodnocení Trnovské krčmy mohu řícijen
toto: lslepý by poznal, že opak je pravdou. Nájemce investoval
nemalé finanční prostředky /které obec neměla/, aby Trnovskou
krčmu zprovoznil a tím umožnil občanům její využití.

Odst.15 lnternet není pro mě žádnou neznámou, ale dávám přednost
osobnímu jednání.

Odst.16 Myslím, že je spousta věcí, které mohou zastupitelé řešit
sami, bez asistence starosty. Co se týká víka kanálu, bylo toto řešeno
s majitelem a slíbena náprava.

Odst.l7 Audit hospodaření obce se provádí pravidelně 2x ročně a o
žádných nedostatcích na obecním úřadě a v zastupitelstvu mi není nic
známo,

Odst.18 Co patří obci z infrastruktury je nám známo z inventarizace,

Odst.19 Vlastnictví majetku obce je v inventárních knihách.

Odst.20 Společenské místnosti u hasičské zbrojnice si postavili hasiči
pro svoji činnost. Po dohodě s obcí umožnili ve srných prostorách

činnost Obecnímu úřadu a souhlasili, aby tyto prostory byly zapsány
do majetku obce s podmínkou ziizení věcného břemene pro SDH.

Odst.21 lnzultace p.Opoleckého jsem si opravdu nevšímal, protože se

nic nedělo a pokud ano, mohlijste Vy jako nejbližší zasáhnout.

Odst.2z Poštovní knihy jsou vedeny od února 2015 a zatím mě nikdo

ústně nepožádal o předložení.

Odst.23 Moje počítačová gramotnost či negramotnost nemá nic

společného s obecními webovými stránkami. Tyto byly vytvořeny



v určité době a taky odborníky a až do Vašeho příchodu nikomu
nevadily a byly dostačující. Moderní doba si ovšem vyžaduje své a
nikdo nebyl proti vytvořit stránky nové. O nějakém nátlaku nic "

nevím.

štefan Moravčík
starosta obce

V Trnové dne 20.7.2015
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